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Abstract (en)
[origin: US4642025A] The valve intended for direct connection to the outer casing of a double casing steam turbine has a diffusor located in the
valve housing, which diffusor protrudes through the outer casing into a connection stub pipe of the inner casing, where it is connected with a flexible
seal to the inner casing. In a preferred embodiment, the diffusor sits with a cylindrical step in a corresponding bore of the valve housing, the valve
housing consisting of ferritic cast material and the diffusor of austenitic steel, whose coefficient of thermal expansion is greater than that of the valve
housing material. The diffusor, which sits loosely in the cold condition, expands more than the valve housing when the turbine becomes hot so that
the diffusor is then firmly held in the valve housing.

Abstract (de)
Das für den direkten Anschluß an das Außengehäuse (20) einer zweigehäusigen Dampfturbine (14) bestimmte Ventil (15) hat einen im
Ventilgehäuse (17) sitzenden Diffusor (18), der durch das Außengehäuse (20) bis in einen Anschlußstutzen (32) des Innengehäuses (23) hineinragt,
wo er dichtend nachgiebig an das Innengehäuse (23) angeschlossen ist. Der Diffusor (18) sitzt bei einer bevorzugten Ausführungsform mit einem
zylindrischen Absatz (29) in einer entsprechenden Bohrung des Ventilgehäuses (17), wobei das Ventilgehäuse (17) aus Ferritguß und der Diffusor
(18) aus austenitischem Stahl besteht, dessen Wärmedehnzahl größer ist als jene des Ventilgehäusematerials. Der im kalten Zustand locker
sitzende Diffusor (18) dehnt sich bei Erwärmung der Turbine stärker aus als das Ventilgehäuse (17), so daß der Diffusor dann im Ventilgehäuse
festsitzt.
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